
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, konaného dňa  15.2.2013 

Prítomní: viď prezenčná listina – 8 prítomných poslancov 

Zapisovateľka: Daniela Blašková 

Kontrolór: Jozefa Šípková 

Overovatelia zápisnice:   Bryndziar Roman, Levková Mária 

Návrhová komisia: Chlebina Štefan, Žídek Pavol, Zahradník Brandislav 

Hostia: Kubica Anton, Keblúšek Dušan, Slesar Karol, Štefanides Peter 

Program: 1.Otvorenie zasadnutia. 

                  2.Určenie overovateľov zápisnice. 

                  3.Voľba návrhovej komisie.                 

                  4.Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                  5.Schválenie rozboru hospodárenia OcÚ za rok 2012, Záverečného účtu obce za   

                     rok 2012, Výročnej správy obce  za rok 2012.           

                  6.Schválenie VZN a dodatkov k VZN  na rok 2013. 

                  7.Rôzne. 

                  8.Diskusia. 

                  9.Návrh na uznesenie. 

                10.Záver. 

       

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou. Rokovanie viedol starosta obce 

pán  Anton Pláňavský. Hlasovanie počas rokovanie verejné. 

 

K bodu 1.:  Prítomných poslancov a občanov privítal a rokovanie otvoril starosta obce pán Anton 

Pláňavský. Schválenie programu rokovania – hlasovanie z 8 prítomných poslancov za predložený 

program hlasovalo 8 poslancov, 0 zdržal sa, 0 proti.  

K bodu 2.: Za overovateľov zápisnice boli zvolení  Mária Levková, Roman Bryndziar.  

K bodu 3.: Do návrhovej komisie boli zvolení Štefan Chlebina, Pavol  Žídek, Branislav Zahradník.   

K bodu 4.: Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bolo uložené stavebnej komisii zistiť možnosti 

umiestnenia  prenosnej garáže p. Slesara. Stavebná komisia zistila, že pán Slesar si prenosnú garáž 

umiestnil na inom pozemku  ako žiadal a pozemok, na ktorý chcel umiestniť garáž je malý a tesne pri 

rieke, kde je potrebné dodržať ochranné pásmo, musí  byť súhlas správcu toku t.j. Povodia Váhu. 

Ďalej bolo uložené starostovi a stavebnej komisii prešetriť oplotenie a tak znemožnenie prístupu  na 

most pri drevo prevádzke pána Žídka Rastislava. Starosta a komisia zistili, že pán Žídek nemá na liste 

vlastníctva žiadne vecné bremeno zabezpečujúce prístup na most. Most nie je majetkom obce. Ďalšie 

skutočnosti v rôznom. 

K bodu 5.: Rozbor hospodárenia, Záverečný účet a Výročnú správu predložila účtovníčka OcÚ 

Blašková Daniela. Rozpočet bol plnený nasledovne na strane príjmov rozpočet 708432,- €, plnenie 

719045,24 € t.j. na 102%, na strane výdavkov rozpočet 702632,- €, čerpanie 710058,89 € t.j. 101%. 

Zostatok finančných prostriedkov  na účtoch a v pokladnici 8986,35 €. Z toho obec musí vrátiť 



Ministerstvu práce, soc.vecí a rodiny 3520,- € t.j. nevyčerpané prostriedky pre ZpS, ZOS. Čistý 

zostatok 5466,35, Poslanci súhlasia s použitím na vonkajšie úpravy ZpS, ZOS. Poslanci prerokovali aj 

výročnú správu obce Petrovice za rok 2012. Kontrolórka obce pani Jozefa Šípková odporúča 

Záverečný účet obce Petrovice a Výročnú správu obce Petrovice za rok 2012 schváliť. Poslanci schváli 

záverečný účet obce Petrovice za rok 2012 – hlasovanie 8 za, 0 proti, 0 zdržal sa. Poslanci schválili 

Výročnú správu obce Petrovice za rok 2012 – hlasovanie 8 za, 0 proti, 0 zdržal sa. 

K bodu 6.: Starosta obce predložil návrh VZN č. 1/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Petrovice.  Toto VZN upravuje 

okrem iného príspevky CVČ. Poslanci VZN č. 1/2013 schválili – hlasovanie 7 za, 1 zdržal sa, 0 proti. 

Starosta obce  predložil návrh VZN č. 2/2013 o parkovaní a odstavení  vozidiel na miestnych 

komunikáciách a verejných priestranstvách. Toto VZN upravuje hlavne problém, ktorý má obec 

s parkovaním áut na cestách a znemožňovanie zimnej údržby a parkovanie kamiónov v obci. Poslanci 

VZN č. 2/2013 schválili – hlasovanie 8 za , 0 zdržal sa, 0 proti. 

Starosta predložil dodatok č. 1 k VZN č. 1/2011 – prevádzkový poriadok multifunkčné ihriská. Tento 

dodatok upravuje – ruší poplatky za používanie ihrísk pre  občanov. Dodatok poslanci schválili 8 za, 0 

zdržal sa, 0 proti. 

Ďalej pán starosta predložil návrh na dodatok k nájomným zmluvám v obecných nájomných bytoch. 

Tento upravuje povinnosti a práva z nájmu bytu. Poslanci dodatok k nájomným zmluvám schválili. 

Hlasovanie 8 za, 0 zdržal sa , 0 proti. 

K bodu 7.:  

-Karol  Slesar – znemožnený prechod od pána Žídka Rastislava. Stala sa asi chyba, že bolo tvrdené, že 

most je obecný. Údajne odovzdal doklady o moste, ktoré postavil jeho otec na Obecnom úrade. Most 

bol určený len pre občanov, ktorí mali role za riekou. Začali tam jazdiť autá, traktory. Urobil bránu 

a kľúče  mali len vlastníci rolí. Túto bránu niekto zničil a zase tade neúnosne jazdili mladí na 

motorkách a to asi bola posledná kvapka trpezlivosti pána Žídka a rázne odstavil prístup na most. Pán 

Žídek si vykolíkoval pozemok až do rieky a možný prechod na druhú stranu  je až cez brod, kde sa 

most nedá umiestniť. Jediná možnosť je požiadať pána Bagina o umožnenie prechodu cez most, ktorý 

je na jeho pozemok . 

-starosta – ako prvé vyzval pána Žídka, aby sa k tomuto problému vyjadril, prečo nebolo 

zavkladované vecné bremeno,  ktoré je na zmluve z 21.5.1993. Pán Židek mu povedal, že toto vecné 

bremeno o umožnení prechodu cez prevádzku na most nemohlo byť zavkladované z dôvodu 

bezpečnosti. Pán Židek vraj rok dopredu upozornil majiteľov pozemkov za riekou, t.j.v  k.ú. Kolárovice 

o svojom zámere oplotiť si pozemok. Taktiež pán Žídek už nie je vlastníkom pozemku, ale jeho dcéra 

je vlastníčkou. Obec nemôže budovať most na „cudzom“ to je správcom toku je Povodie Váhu  

a taktiež pozemky za riekou sú v k.ú.Kolárovice. Starosta prisľúbil, že zvolá občanov majiteľov 

pozemkov   a pána Bagina, či by im neumožnil prechod na ich pozemky. 

-Peter Štefanides – člen komisie pre životné prostredie podal správu o svojej činnosti – jeho osobná 

aktivita. Riešil divú skládku v Súvoze, čo je k.ú.Bytča, most cez Petrovičku zo starej cesty to je tiež k.ú. 

Bytča. Taktiež zapáchajúcu ČOV pri bytovke v Petroviciach, zaoberal sa výrubom strom na pozemku p. 

Mikoláša pri cintoríne.  

-starosta – kontrolu ČOV robíme obec a táto stojí nemalé prostriedky. Komisia bola zriadená na to, 

aby sa problémy životného prostredia riešili v obci. Pán Mikoláš dreviny vyrúbal na základe 

upozornenia z obce, že tieto padali na pomníky na cintoríne. 



-kontrolórka obce p.Šípková – kto splnomocnil pána Štefanidesa, aby jednal na obvodnom úrade ŹP 

a na Mestskom úrade Bytča, prečo si pán Štefanides dal svojvoľne urobiť pečiatku, čo je protiprávne. 

Komisia je poradný orgán Obecného zastupiteľstva a starostu a on ako osoba nie je poslanec, a teda 

má len poradný hlas. 

-Dušan Keblúšek – žiada o úľavu na poplatky za odpad sú 3 v domácnosti so ZŤP. 

-starosta – obec nemá vo VZN schválené úľavy na odpad pre ZŤP, nemôžeme z dôvodu nedostatku 

financií úľavy poskytovať. 

-kontrolórka obce pani Šípková Jozefa predložila Správu hlavného kontrolóra o činnosti za rok 2012. 

Poslanci správu zobrali na vedomie. 

-Kalman Miroslav Setechov 535, žiadosť o odstránenie závad v byte – poruchy kotla, deravá ríňa. 

Deravú ríňu dá opraviť obec, drobné opravy kotla poslanci zamietli dávať opraviť z finančných 

prostriedkov obce. Na tomto byte za opravu kotla už boli preplatené  opravy vo výške 467,73 €. 

Opravu si musí financovať sám nájomca. 

-DPO OV Bytča žiadosť o finančnú výpomoc – poslanci z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov 

výpomoc zamietli. 

-SZTP ZO Bytča žiadosť o finančnú výpomoc -  poslanci  z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov 

výpomoc zamietli. 

-Mária Valterová, Petrovice 55 – žiadosť o zníženie poplatkov za odpad a dane. Na daň 

z nehnuteľností je poskytnutá úľava 50% na stavby na bývanie podľa VZN č. 2/2012. Zníženie 

poplatku za odpad vo VZN nemáme žiadne úľavy, poslanci žiadosť o zníženie zamietli. 

-Mária Uričková, Setechov 396 – žiadosť o zabezpečenie vyvezenia komunálneho odpadu v zimnom 

období z neprístupných častí obce, navrhuje asistenciu pracovníkov obce, ktorí by zvážali kontajnery, 

alebo zabezpečenie väčšieho kontajnera na prístupné miesto, zľava z poplatkov. Poslanci žiadosť 

zamietli, každý občan je povinný nádoby dať na prístupné miesto sám. 

-poslanec Kubica Štefan – treba sa informovať, prečo TT posiela veľké auto a nie malé, ktoré sa môže 

dostať aj do neprístupných častí a nebude tak ničiť aj komunikácie. Starosta sa bude na TT Žilina 

informovať. 

-Júlia Kováčová, Hvozdnica 157 – žiadosť o prijatie do zamestnania do ZpS,ZOS Petrovice. Poslanci 

zobrali žiadosť na vedomie. 

-Miloš Sečeň, Petrovice 102 – žiadosť o odkúpenie pozemku parc. 4041 k.ú. Petrovice 295 m2. 

Uložené stavebnej komisii prešetriť možnosť odpredaja pozemku. 

-Ján Cigánik, Petrovice 190 – žiadosť o odkúpenie pozemku časti E 1652/2 k.ú.Petrovice. Uložené 

stavebnej komisii prešetriť možnosť odpredaja časti uvedeného pozemku. 

-Imrich Fulier, Okružná 1102/2, Bytča žiadosť o schválenie urbanistickej štúdie na výstavbu rodinného 

domu v k.ú. Petrovice na parc. č. CKN 126/1. Jedná sa o výstavbu  rod. domu mimo  zastavanej časti 

obce v lokalite Sádky.  Poslanci štúdiu od Ing.arch.Maroš Likavčan schválili a zároveň schválili, že táto 

bude v budúcnosti zahrnutá do územného plánu IBV v lokalite Sádky. 

- starosta obce informoval poslancov o projekte mesta Bytča Zvýšenie separácie odpadu v Bytči 

a okolitých obciach zameraných na zber biologicky rozložiteľného odpadu. Pre obec Petrovice ja 

navrhnutých niekoľko compostainerov. Poslanci informáciu zobrali na vedomie. Ďalej informoval 

o jednaniach ohľadom kanalizácie a vodovodu. Obec je zaradená do projektu SEVAKU kanalizácia 

a vodovod. Je to spoločný projekt pre obce Veľké Rovné, Kolárovice, Petrovice, Kotešová, Štiavnik, 

Hvozdnica. SEVAK žiada od obce bezodplatné prevedenie našich zdrojov vody. Zároveň bola obec 

oslovená firmou Compact-Gast s možnosťou vybudovania vodovodu z vlastných vodných zdrojov, 

ktoré vlastní obec. Poslanci informácie zobrali na vedomie.   



-poslanec Anton Frolo – na základe sťažnosti pani Anny Bohynskej na starostlivosť o jej nebohého 

otca v ZpS, ZOS poslanci vykonali návštevu zariadenia, aby zistili aký stav je v zariadení, žiadne 

porušenia neboli zistené.  O výsledku návštevy bola sťažovateľka písomne informovaná. Ďalej pán 

poslanec upozornil na konanie pána Mariána Frolu, ktorý sype odpad nie do nádoby, ale do priekopy. 

Budem musieť byť upozornený na porušovanie a znečisťovanie verejného priestranstva.  

- poslanec Roman Byrndziar  - navrhol, či by upratovačka Obecného úradu nemohla určitú dobu 

z pracovného času pracovať v ZpS, ZOS. Starosta možnosť prešetrí. Ďalej upozornil, že miestny 

rozhlas v Setechove je málo funkčný. 

- starosta pán Pláňavský informoval o zámere nášho čestného občana prof.Milana Sládka, míma, 

choreografa, režiséra a pedagóga usporiadať vystúpenie pre našich občanov v našom kostole – 

krížová cesta – v diele sugestívnym spôsobom predstavuje  každé zo štrnástich zastavení, ktoré 

vypovedajú o posledných chvíľach Ježiša Krista. Pán farár Gavlas  s vystúpením súhlasí. Vystúpenie sa 

bude konať 7.marca 2013 o 18,00 hod. v kostole. 

K bodu 8.: Poslanci diskutovali  v bode 7. 

K bodu 9.: Návrh na uznesenie predložil pán Štefan Chlebina. Hlasovanie za uznesenie 8 za, 0 zdržal 

sa, 0 proti. 

K bodu 10.: Za účasť poďakoval a rokovanie ukončil starosta obce pán Anton Pláňavský   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 



Uznesenie 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, 15.2.2013 č. 16/2012 

Obecné zastupiteľstvo: 

1/ berie na vedomie: 

a/ Kontrolu o plnení uznesenia OZ. 

b/ Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce za rok 2012 a Výročnej   

     správe obce za rok 2012. 

c/ Správu pána Štefanidesa ohľadom životného prostredia. 

d/ Správu hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2012. 

e/ Žiadosť o prijatie do zamestnania Júlia Kováčová, Hvozdnica 157. 

f/ Informáciu starostu obce o projekte mesta Bytča ohľadom biologicky  

    rozložiteľného odpadu. 

g/ Informáciu starostu obce o možnostiach výstavby kanalizácie a vodovodu v obci. 

h/ Vystúpenie prof.Milana Sládka v kostole 7.3.2013, 18,00 hod.  

2/ schvaľuje: 

a/ Program rokovanie. 

b/ Záverečný účet obce za rok 2012. 

c/ Výročnú správu obce za rok 2012. 

d/ VZN č. 1/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej   

     školy a školských zariadení so sídlom na území obce Petrovice. 

e/ VZN č. 2/2013 o parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách  

    a verejných priestranstvách. 

f/ Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2011 – prevádzkový poriadok na multifunkčných ihriskách. 

g/ Dodatok k nájomným zmluvám obecných nájomných bytov. 

h/ Urbanistickú štúdiu – 3 rodinné domy Petrovice, Lokalita Sádky, investor Imrich  

     Fuljer s manželkou, projektant Ing.arch.Maroš Likavčan. 

ch/ Zaradenie urbanistickej štúdie do územného plánu IBV obce. 

 3/ zamieta: 

a/ Žiadosť p. Miroslava Kalmana, Setechov 535 o preplatenie financií na opravu  

     plynového kotla v byte. 

b/ Z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov žiadosť DPO OV Bytča o finančný  

     príspevok. 

c/ Z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov žiadosť SZTP ZO Bytča o finančný    

     príspevok. 

d/ Žiadosť o zníženie poplatkov za odpad p.Valterová Mária, Petrovice 55. 

e/ Žiadosť Márie Uričkovej, Setechov 396 o zabezpečenie zvozu odpadu z  

     neprístupných častí obce v zimnom období. 

4/ ukladá:  

a/ Starostovi obce zvolať jednanie vlastníkov pozemkov v k.ú.Kolárovice za riekou  

     Petrovička s pánom Baginom Jánom. 



b/ Stavenej komisii prešetriť možnosť odpredaja pozemku parc. 4041 k.ú.Petrovice 

     Milošovi Sečňovi, Petrovice 102. 

c/ Stavebnej komisii prešetriť možnosť odpredaja časti pozemku č, E 1652/2 k.ú. 

     Petrovice, Jánovi Cigánikov, Petrovice 190. 

d/ Starostovi obce zistiť možnosť odvozu odpadu malým autom z TT Žilina. 

e/ Starosti obce prešetriť pracovnú náplň upratovačky OcÚ. 

f/ Starosti prešetriť nefunkčnosť miestneho rozhlasu v Setechove.   

 

 

   

     


